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Звіт директора Розтоківського ліцею  

за 2020 – 2021 навчальний рік. 

       

       Протягом звітного періоду за 2020-2021 навчальний рік управління 

ліцеєм здійснювалося відповідно до норм Статуту ліцею, Правил внутрішнього 

трудового розпорядку, колективного договору, законодавства України та інших 

нормативних актів, що регламентують роботу загальноосвітнього  закладу 

освіти. Основним акцентом було: дотримання усіма учасниками освітнього 

процесу норм діючого законодавства. 

Найбуремніший 2020-2021 навчальний рік в умовах карантинних 

обмежень червоної, помаранчевої, жовтої і зеленої зон добігає до завершення.  

А розпочинався  він дистанційно в умовах карантинних обмежень червоної 

зони до 21 вересня 2020 року,  з порожніми коридорами та відсутністю у 
ліцеї дітей, з надією на послаблення карантинних обмежень.  

Вірус впродовж року нас усіх чомусь навчив. Адже три рази ми 
змушені були організовувати освітній процес віддалено, дистанційно на 
платформах  Google-meet, Zoom з використанням мобільного додатку Viber. 
В першу чергу вчителів вірус навчив цінувати дітей та свою роботу. 
Більшість дітей та батьків зрозуміли цінність роботи вчителів. Під час 
карантину батьки ближче пізнали своїх власних дітей, допомогли їм із 
проблемами в навчанні, більше дізналися про їхні захоплення чи потреби.   
 Кожен директор і його педагогічний колектив мріють, щоб їхній заклад 

освіти вирізнявся серед інших. Усе залежить від нас самих: змінюємося на 

краще ми, змінюється на краще і наш  колектив. 

         За закладом закріплено територію обслуговування, на якій станом на 

05.09.2020 року проживало 272 дітей і підлітків віком від 6 до 18 років, які ще 

не здобули середню освіту. З них: 158 навчалося у нашому ліцеї, 17 дітей 

охоплені навчанням у 1 класі 2020/2021 навчального року, 3 дітей, які 

відповідно до рішень ЛКК навчалися на педагогічному патронажі. Зібрано 

підтверджуючі довідки про навчання дітей і підлітків території обслуговування, 

які навчаються в інших навчальних закладах.  
Навчальний 

рік 
Кількість учнів 

по території 

обслуговування 

від 6 до 18 

років 

Кількість учнів 
5-ти річного 

віку по 

території 

обслуговування 

Кількість 
учнів 5-ти 

річного 

віку, які 

навчаються 

в закладах 

освіти 

Кількість 
учнів, які 

зараховано 

до 1 класу 

закладу 

Кількість 
учнів 6-ти 

річного 

віку, які не 

охоплені 

навчанням 

2013-2014 291 27 2 20  

2014-2015 288 28 - 18  

2015-2016 264 28 8 18  

2016-2017 263 28 8 18  

2017-2018 254 32 4 16 1 

2018-2019 254 30 5 18  

2019-2020 257 36 5 18 2 

2020-2021 272 27 6 18  
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Розроблена ще у 2014 році система контролю за навчанням дітей і 

підлітків території обслуговування у закладі дає повну загальну середню освіту 

та позитивні результати. Наказом закладу із числа педагогічних працівників 

призначено відповідальну особу, яка вела і веде систематичний контроль за 

навчанням дітей і підлітків, які навчаються в інших навчальних закладах. 

Питання охоплення дітей освітою було заслухано на нарадах при директору. 

Слід сказати, що у вересні 2020 року батьки: Завірюха Галина, Марчук Ірина, 

Шарабуряк Надія, Графська Іванна забрали своїх дітей до Білоберізького ліцею 

Верховинського району, мотивуючи тим, що наші діти не можуть навчатися в 

ліцеї, так як Косівський район у той час був у червоній карантинній зоні, а у 

Білоберізькому ліцеї освітній процес здійснювався в очному режимі.  

Зарахування та відрахування учнів упродовж навчального року 

здійснювалося на початку навчального року на підставі всіх документів (заяви 

батьків, медичні карти, копії свідоцтв про народження), наказом зараховано 17 

учнів та укомплектовано один 1 клас. Було проведено заходи щодо 

ознайомлення учнів та їхніх батьків з умовами зарахування до ліцею, Статутом, 

Правилами трудового розпорядку. Клас  сформовано відповідно до  кількості  

поданих заяв про зарахування до ліцею, згідно з нормативами його 

наповнюваності, встановленими законодавством та дотриманням санітарно-

гігієнічних  вимог.  Вивчивши думки батьків, було розглянуто та педагогічною 

радою погоджено зміни до робочого навчального плану закладу в частині 

вивчення іноземної мови в 1 класі (англійської). 

Організовано активну співпрацю вчителя першого класу, медичного 

працівника, практичного психолога, соціального педагога, батьків. Результатом 

такої співпраці стало суттєве поліпшення вивчення індивідуальних 

можливостей та стану здоров’я першокласників, надання практичної допомоги 

батькам, вчителю з питань здійснення особистісно-орієнтованого навчання, 

спільна підготовка і проведення батьківських зборів, активна участь батьків у 

бесідах на психолого-педагогічну тему. Надіюсь, що така співпраця буде не 

тільки продовжуватись, а й розширюватися в умовах Нової української школи. 

Слід нагадати, що на даний час у ліцеї учні 3 класів навчалися в умовах Нової 

української школи, а в наступному навчальному році будуть навчатися учні 

чотирьох класів у таких самих умовах. 

    Завдяки нашим спільним діям вдалося своєчасно охопити всіх 

випускників 9 класу навчанням в закладах, які дають повну загальну середню 

освіту.  
Навчальний рік Кількість учнів 

9 класу 

Кількість учнів, 

які продовжили 

навчання в 10 

класі  

Кількість учнів, 

які не 

здобувають 

повну загальну 

середню освіту 

Кількість учнів, 

які зараховано 

до ВНЗ, 

коледжів, 

заочних шкіл та 

інших закладів 

2013-2014 23 18 - 5 

2014-2015 22 13 - 9 

2015-2016 16 13 - 3 



 3 

2016-2017 15 13 - 2 

2017-2018 16 8 - 8 

2018-2019 20 12 1 7 

2019-2020 11 8 - 3 

2020-2021 8 8 - - 

  Питання освітнього процесу та його результативності виносилися на 

засідання педагогічних рад, батьківського комітету та нарад при директору, і 

були предметом особливої уваги на кожних класних батьківських зборах. Тому 

сьогодні я зупинюся тільки на найважливіших, на мій погляд, питаннях 

управління освітнім процесом. 

Предметом особливої управлінської діяльності в цьому навчальному році 

був 5 клас і 10 клас (з проблеми адаптації до навчання) та учні 1-11 класів, які 

за підсумками попереднього 2019-2020 навчального року мали початковий 

рівень навчальних досягнень. Було здійснено безпосереднє керівництво 

роботою з вивчення стану навчально-виховної роботи в цих класах, 

підготовкою підсумкових матеріалів та їх розгляду на нарадах при директору. З 

метою вироблення єдиних вимог щодо наступності під час викладання 

навчальних предметів організовано було заходи (педагогічний консиліум для 

учителів п’ятих класів за участю вчителів початкових класів).  

За станом здоров’я 3 учні (7 клас, 11 клас) навчалися на педагогічному 

патронажі (за програмою загальноосвітньої школи). Було надано допомогу 

вчителям з питань розробки календарних планів, здійснювався контроль за 

організацією та результативністю індивідуального навчання вдома. 

Для координації методичної роботи, приведення фахової та методичної 

компетентності педагогічних кадрів до рівня сучасних вимог, у ліцеї працювала 

методична рада. Протягом року проведені всі засідання методичної ради, на 

яких розглянуто актуальні питання: підвищення ефективності методичної 

роботи, якості освітнього процесу, організації роботи з обдарованими дітьми, 

підвищення педагогічної майстерності вчителів, мотивації до навчання, 

упровадження в практику моніторингових досліджень діяльності педагогів у 

ліцеї.  

З метою підвищення ефективності та якості освітнього процесу і 

підвищення рівня професійної компетентності вчителів була організована 

робота методичних об’єднань: учителів суспільно-гуманітарного циклу, 

учителів початкових класів, класних керівників та творчих груп: 

«Впровадження  здоров’язберігаючих технологій в освітній процес»,  

«Формування ключових компетентностей  особистості відповідно до вимог 

Нової української школи», «Організація освітнього процесу в НУШ». Засідання 

проведено згідно з планами роботи, на яких розглядалися теоретичні питання та 

їх практичне впровадження, було вивчено сучасні методики, технології з 

урахуванням вимог Нової української школи, які сприяють підвищенню якості 

освіти, розвитку компетентностей учнів. З метою підвищення педагогічної 

майстерності вчителів здійснювалася робота психолого-педагогічного семінару, 

у межах якого проведено три засідання. На засіданнях розглядались питання 

організації освітнього процесу, зокрема, використання на уроках 
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презентаційних технологій як засобу підвищення компетентнісних 

можливостей уроку. Згідно з планом роботи ліцею протягом року було 

проведено всі тематичні засідання педагогічних рад, що мобілізувало зусилля 

колективу на виконання освітньої місії школи, підвищення якості освітнього 

процесу.  

№ 

з/п 

Порядок денний Дата 

проведення 

Відповідальний 

1. 1. Про обрання секретаря педагогічної 

ради. 

2. Про аналіз роботи за 2019-2020 н.р. та 

визначення стратегій на 2020-2021н.р 

3. Про затвердження річного плану 

роботи ліцею на 2020-2021 навчальний 

рік. 

4. Про затвердження плану бібліотеки на 

2020-2021 навчальний рік. 

5. Про затвердження режиму ГПД. 

6. Про схвалення структури на 2020-

2021 навчальний рік. 

7. Про схвалення освітньої програми 

педагогічного патронажу на              

2020-2021 н. р. 

8. Про затвердження єдиного 

орфографічного режиму на 2020-2021 

навчальний рік. 

31.08.2020 Кічеряк І.М. 

 

Кічеряк І.М. 

 

Матичук В.В. 

 

 

Поп’юк Д.П. 

 

Пилип’юк М.С. 

Кічеряк І.М. 

 

Кічеряк І.М. 

 

 

Матичук В.В.  

2. 1.Про стан виконання рішень 

педагогічної ради від 30.12.2019 року. 
2.Про критичне мислення як механізм 

формування особистості  

3. Про моніторинг викладання та рівня 

знань учнів з математики в 5-11 класах 

4. Про моніторинг викладання та рівня 

знань учнів з інформатики в 5-11 класах. 

29.10.2020 Кічеряк І.М. 

 

Матичук В.В. 

 

Кічеряк І.М. 

 

Кічеряк І.М. 

3. 1.Про затвердження графіка 

проходження курсів підвищення 

кваліфікації працівниками ліцею на 2021 

рік. 

24.12.2020 Кічеряк І.М. 

4. 1.Про внесення змін до порядку денного 

засідання педагогічної ради. 

2.Про стан виконання рішень 

педагогічної ради від 29.10.2020 року. 

3.Про  використання ґенезо-

моделювального методу в освітньому 

процесі. 

4.Про моніторинг  викладання  та рівня  

знань учнів з біології та екології. 

5.Про роботу органів учнівського 

29.12.2020 Кічеряк І.М. 

 

Кічеряк І.М. 

 

Самашко М.П. 

 

 

Кічеряк І.М. 

 

Самашко М.П. 
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самоврядування.  

5. 1.Про безпосередній вибір вчителями 

проектів підручників для учнів 4 класу.   

03.02.2021 Кічеряк І.М. 

6. 1.Про безпосередній вибір вчителями 

проектів підручників для учнів 8 класу. 

2.Про вибір третього предмета для здачі 

ДПА в 9 класі. 

11.03.2021 Кічеряк І.М. 

 

Кічеряк І.М. 

7. 1.Про повторний вибір вчителями 

проектів підручників для учнів 8 класу.   

16.03.2021 Кічеряк І.М. 

8. 1.Про внесення змін до порядку денного 

засідання педагогічної ради. 

2.Про стан виконання рішень 

педагогічної ради від 29.12.2020 року. 

3.Про конфлікти: вирішення та 

профілактика. 

4.Про моніторинг викладання та рівня 

знань учнів з фізичної культури. 

5.Про моніторинг викладання та рівня 

знань учнів з німецької мови. 

6.Про атестацію педагогічних 

працівників. 

7.Про звільнення від проходження 

державної підсумкової атестації учнів, 

які завершують здобуття початкової, 

базової загальної середньої освіти в 

2020-2021 навчальному році. 

23.03.2021 Кічеряк І.М. 

 

Кічеряк І.М. 

 

Кічеряк І.М. 

 

Кічеряк І.М. 

 

Кічеряк І.М. 

 

Кічеряк І.М. 

 

Кічеряк І.М. 

9. 1.Про звільнення від проходження 

державної підсумкової атестації учнів, 

які завершують здобуття повної 

загальної середньої освіти в 2020-2021 

навчальному році. 

20.05.2021 Кічеряк І.М. 

10. 1.Про схвалення освітньої програми 

закладу на 2021-2022 навчальний рік 

27.05.2021 Кічеряк І.М. 

11. 1.Про нагородження претендентів 

Золотою медаллю «За високі досягнення 

в навчанні» або Срібною медаллю «За 

досягнення в навчанні». 

2.Про нагородження учнів 11 класу 

Похвальною грамотою Міністерства 

освіти за особливі успіхи у вивченні 

окремих предметів. 

3.Про відрахування учнів 11 класу з 

ліцею. 

28.05.2021 Кічеряк І.М. 

 

 

 

Кічеряк І.М. 

 

 

 

Кічеряк І.М. 

12 1.Про стан виконання рішень 

педагогічної ради від 23 березня 2021 

року.  

2.Про Click-навчання одну з методик 

осучаснення  освітнього процесу 

31.05.2021 Кічеряк І.М. 

 

 

Самашко М.П. 
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3.Про моніторинг викладання  та  рівня 

знань  учнів з основ здоров’я. 

4.Про моніторинг викладання  та  рівня 

знань  учнів з англійської  мови у 

початкових класах. 

Кічеряк І.М. 

 

Самашко М.П. 

13. 1.Про перевід учнів 1 – 8, 10 класів до 

наступних класів та нагородження 

Похвальним листом «За високі 

досягнення у навчанні». 

2.Про перевід учнів 9 класу до десятого 

класу. 

04.06.2021 Самашко М.П. 

 

 

 

Бельмега М.М. 

Вчителі брали участь у професійних педагогічних конкурсах, в більшості 

через онлайн, де змогли себе професійно самореалізувати та обмінятися своїм 

педагогічним досвідом роботи. Роботи вчителів друкуються в науково-

методичних виданнях, розміщуються на педагогічних сайтах. Для підвищення 

рівня навчальних досягнень, розвитку пізнавального інтересу, активізації 

творчої діяльності учнів ліцею було проведено предметні дні. У межах цих днів 

учителями проведено різні позакласні заходи, предметні вікторини, подорожі, 

конкурси, про що відображено в наказах ліцею. 

Цілеспрямовано проводилась робота з обдарованими учнями. 

      Учні ліцею взяли участь у  ІІ етапі обласної олімпіади «Як ти знаєш 

Біблію?» (онлайн). ІІ місце- Головчук Антон (9 клас), ІІІ місце – Поляк Марія (7 

клас), Нагорняк Олександр (8 клас), Чокинюк Роман (11 клас).  

 Команда  учнів 9 класу   у складі Головчука Антона, Рубаняк Марії, 

Косивчук Христини взяла участь у Брейн-рингу, який проводив   Юридичний  

інститут Прикарпатського національного університету  імені В. Стефаника  з 

нагоди відзначення Всесвітнього дня прав людини  та здобула ІІ місце. 

У Всеукраїнському конкурсі  «Таємниця генія Шевченка» нагороджено 

Дипломом І ступеня  учнів  8 класу Головчук Анастасію та Матичук Софію.   

У ХХ Всеукраїнському  конкурсі  творчої учнівської молоді взяли участь 

учні:  Косивчук Христина (номінація «Література») Шкрібляк Євгенія 

(номінація «Історія розвитку української національної ідеї»).  

У Всеукраїнському конкурсі  «Безпечна країна» взяли участь Матичук 

Софія та учні 4 класу з роботою «Запам’ятай правила дорожнього руху як 

таблицю множення».  

У Історико-краєзнавчій акції «Історія освіти Івано-Франківщини» з 

роботою «Історія Розтоківської школи» взяла участь Матичук Софія, учениця 8 

класу. 

     У Всеукраїнському  конкурсі  учнівських есе в номінації  «Історичний  

розвиток української національної ідеї» взяли участь учні 9 класу:  Головчук 

Антон (есе на тему  «Тернистий шлях до волі»), Рубаняк Марія («Емігранти»), 

Шкрібляк Євгенія («Степан  Бандера – прапор нашої волі»). 

 У Всеукраїнському  конкурсі «Новорічна композиція» взяли участь учні:  

Слижук Іванни, Поляк Марії, Калиняка Ростислава, Гавриляк Роксолани, 

Савчука Арсена, Максим’юк Валерії. 
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 У  фотоконкурсі юних аматорів «Моя Україна» взяли участь роботи  

Дарійчук Вероніки, Максим’юк Мілани та Поляк Іванни. 

 У районному конкурсі фольклорно-етнографічних  колективів взяли 

участь учні 4 класу та Данилюк Богдана, учениця 7 класу, де здобули І місце.  

 У обласному конкурсі писанки взяли участь учениця 4 класу Поляк 

Іванна та учениця 7 класу Поляк Марія. 

 Ліцеїсти   брали участь у  конкурсах малюнків: «Мої права»,   «Намалюй 

свою МРІЮ».  

 У обласному конкурсі з початкового технічного моделювання серед учнів 

початкових класів взяв участь Карапчук Петро, учень 3 класу та здобув І місце.   

  У Міжнародному математичному конкурсі «Кенгуру» взяло участь 15 

учнів, учениця 11 класу  Максим’юк Аліна взяла участь у конкурсі «Стратегія 

фірми». 

   З метою  розвитку пізнавального інтересу творчої особистості проведено 

тижні: знань, Олімпійський, «Здоров’я – найцінніший скарб», «З вогнем не 

жартуй», екології, козацької слави, протидії торгівлі людьми, правознавства, 

початкової школи, толерантності, профілактики шкідливих звичок, «Служіння 

Вітчизні – обов’язок кожного», Всеукраїнський тиждень права,  

народознавства, патріотичного виховання, історичної пам’яті, образотворчого 

мистецтва  та музики, Шевченківський, профорієнтації, здоров’я, довкілля,  

безпеки життєдіяльності, психології, пам’яті та примирення, родинного 

виховання.  

 Така цілеспрямована робота з учнями сприяє розвитку інтелектуальної, 

самостійної, творчої особистості та створює умови для її самореалізації. 

Важливим завданням залишається підтримка та розвиток обдарованих дітей. 

 Ефективністю відзначалася система щоденного контролю 1-11 класів за 

відвідуванням учнями навчальних занять. Учні, які тимчасово не відвідували 

ліцей, подавали медичні довідки чи письмові пояснення батьків про причини 

відсутності на уроках. Питання відвідування знаходило своє систематичне 

відображення  на нарадах при директору та наказах ліцею. Прийняті рішення 

сприяли вдосконаленню системи роботи ліцею з питань покращення 

відвідування учнями занять, посиленню індивідуальної роботи класних 

керівників з учнями та їхніми батьками, зокрема з учнями 9-11 класів.  

Рішеннями педагогічних рад, які затверджено наказами ліцею, учнів 1-10 

класів переведено до наступних класів. Із ліцею минулого навчального року з 

врученням свідоцтв про повну загальну середню освіту випущено 8 

випускників, а в цьому – 12 випускників. Слід відзначити, що 7 учнів 

нагороджено Похвальними листами (Баряєва Антоніна, Гавриляк Роксолана, 

Головчук Олександр, Гавриляк Анастасія, Бельмега Яна, Ілюк Антоніна, Юрчук 

Ірина), 1 учень 11 класу Калинич Олександр нагороджений Похвальною 

грамотою за особливі досягнення у вивченні фізичної культури, учню 9 класу 

Юрчуку Василю видано свідоцтво з відзнакою та учениці 11 класу Максим’юк 

Аліні вручено свідоцтво з відзнакою та нагороджено золотою медаллю «За 

високі досягнення в навчанні» за рішенням педагогічної ради в цьому 

навчальному році.  
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Працювала група  подовженого дня (для учнів 2-3 класів), вихователь 

Пилип’юк М.С. Режим їхньої роботи погоджено педагогічною радою та 

затверджено директором ліцею з урахуванням рекомендацій методиста відділу 

освіти Косівської РДА.  

Освітній процес здійснювався відповідно до освітньої програми, 

схваленої рішенням засідання педагогічної ради та затвердженої керівником 

закладу і річного плану роботи ліцею, схваленого рішенням педагогічної ради. 

Організовано було в ліцеї роботу гуртків: художньо-естетичний гурток  

(Крильчук В.І.), військово-патріотичний (Самашко В.В.). Надано можливість 

для створення сприятливих умов, з метою занять учнів  у музичній школі, за 

письмовою згодою батьків.  

З питань організаційної роботи видано 185 наказів за різними напрямками 

роботи закладу, 40 питань заслухано на засіданнях педагогічних рад, 136 

питань – на нарадах при директору. Видані накази  відзначаються належним 

стилістичним оформленням, чіткістю та конкретністю наказуючих частин.  

Слід відмітити, що завдяки якісному плануванню педрад та підготовки 

їхніх засідань, зміни підходів до форм проведення засідань, педрада стала 

суттєво впливати на стан навчання і виховання школярів, стала вагомим 

джерелом підвищення педагогічної майстерності членів педагогічного 

колективу. 

Цими документами прийнято ряд управлінських рішень. Слід відмітити, 

що більшість управлінських рішень, які готувалися мною (цього вимагала і у 

своїх заступників) відповідали принципу відмови від гасел та закликів, а 

перейти на конкретну програму діяльності. Особливу увагу приділяла питанням 

контролю за виконанням рішень, що дало свої позитивні результати. Виконання 

їх дало можливість покращити якість та результативність роботи освітнього 

процесу. Стан виконання рішень педагогічних рад обов’язково заслуховували 

на їх чергових засіданнях, з метою організації та контролю за виконанням їх. 

Упродовж навчального року здійснювала контроль за уроками (відвідано 

79 уроків), вивчила систему уроків вчителів  математики, основ здоров’я, 

біології, захисту України, інформатики, фізичної культури, фізики.  За кожним 

контролем відповідно до річного плану роботи ліцею приймались управлінські 

рішення. Було вивчено моніторинг англійської мови, німецької мови, 

християнської етики та питання виховної роботи. 

Проведено контрольні роботи з предметів, здійснювався контроль за 

станом ведення ділової документації та класних журналів, виконання 

вчителями навчальних програм, ведення учнівських зошитів з мов та 

математики, стан роботи колективу з попередження дитячого травматизму та 

запобігання правопорушень. З усіх названих питань було заслухано довідки, 

видано відповідні накази. Проведено класно-узагальнюючі контролі в 

1,4,5,7,9,10,11 класах, результати яких відображено в наказах ліцею.  

Питання вивчення стану викладання названих предметів розглядалося на 

засіданнях педагогічних рад, складено довідки.  Прийняті за результатами 

вивчення рішення засідань педагогічних рад сприяли вдосконаленню роботи з 

учнями, підвищенню результативності роботи з учнями. У порівнянні з 
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минулим роком рівень викладання названих предметів покращився, що 

підтверджено в першу чергу підвищенням рівня навчальних досягнень 

школярів. Порівнюючи результати, враховувались не стільки здобуті цифрові 

показники, скільки їхня динаміка за відповідний період.  

Слід відмітити, що практика останніх років підтвердила правильність 

нашого шляху щодо ведення моніторингів результативності освітнього 

процесу. Це підтверджують названі вище учні, які нагороджені відповідними 

нагородами. 

Слід сказати, що від 01.09.2020 року по 16.06.2021 року зареєстровано і 

розглянуто 139 заяв, з них: без збереження заробітної плати (31), про 

зарахування учнів до ліцею (17), про надання щорічної основної відпустки (39), 

про атестацію (7), про відрахування учнів з ліцею (7), про звільнення від 

професійних обов’язків як депутата районної ради (8), про оплату 2/3 

посадового окладу (4), про довантаження технічних працівників (3), про згоду 

на віддачу годин (6), про відпустку в зв’язку зі шлюбом дітей (2), про відпустку 

голові ПК (1), про відпустку в зв’язку зі смертю брата (1), про відновлення 

дублікати атестата про загальну середню освіту (1), про продовження 

строкового трудового договору (4), про звільнення з виходом на пенсію (1), про 

призначення (2), про звільнення від обов’язків класного керівника (1), про 

проведення уроків (2), про прийняття на посаду вчителя біології (1), заява на 

вчителя Луканюк О.М. (1). 

 Хочу висловити щиру вдячність за плідну працю учителям, які сприяють 

формуванню в учнів мотивації як до навчання так і до виховання та розвитку 

творчої особистості. 

Упродовж останніх років ми спостерігаємо підвищення рівня навчальних 

досягнень учнів старших класів, але і збільшилася кількість учнів середнього 

рівня знань. Причиною цього явища є невідвідування занять в ліцеї, 

невиконання домашніх завдань та навчання з використанням технологій 

дистанційного навчання.  З цією метою класними керівниками та вчителями на 

класних батьківських зборах, які проводилися в онлайн-режимі, спільно з 

батьками було проведено ряд заходів щодо  вирішення даної проблеми. 

Особливу увагу приділено було питанням виконання навчальних 

програм, контролю за рівнем навчальних досягнень учнів та об’єктивністю 

оцінювання їхніх навчальних досягнень. Розроблена система внутрішнього 

контролю з цього напряму роботи сприяла якісному виконанню навчальних 

програм і, в першу чергу, якісному засвоєнню більшістю учнів обов’язкового 

мінімуму знань.  

Було здійснено як організаційну так і контролюючу роботу з виконання 

планів роботи. Слід відмітити, що системна робота з аналізу планування дала 

свої результати і всі плани роботи як ліцею в цілому так і окремих його 

структур відзначаються конкретністю як за висловлюваннями так і за 

термінами виконання і виконавцями. Питання стану виконання річного плану 

роботи системно заслуховувались на засіданні педагогічної ради в серпні. 

Протягом  навчального року із запланованих заходів  в основному виконано всі 
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заходи. Потижнево проводила наради з заступниками з питань виконання плану 

роботи ліцею, підсумків виконання плану за попередній тиждень.  

Достатньо уваги було приділено питанням розробки плану роботи на 

наступний навчальний рік. Так, наказом закладу було створено комісію з 

розробки проєкту плану роботи ліцею на наступний навчальний рік.  

 Адміністрація постійно працює над питанням з профілактики 

правопорушень та злочинності серед учнівської молоді. Створено банк даних 

дітей «групи ризику». Керувала шкільною радою профілактики правопорушень 

заступник з навчально-виховної роботи Самашко М.П., до складу якої входили: 

педагоги, учні, батьки. Проведено всі засідання ради профілактики 

правопорушень. На засіданнях ради профілактики правопорушень, що 

проводилися помісячно, заслухано питання: «Про внутрішкільний  облік 

учнів», «Про учнів, схильних до  правопорушень», «Про виконання  учнями   

обов’язків», «Про ставлення учнів до навчання та їх поведінку». Про стан 

роботи ради з профілактики правопорушень серед  дітей та учнівської молоді 

було заслухано на нарадах при  директору: «Про результати  роботи з 

профілактики правопорушень  серед учнів», «Про стан  відвідування учнями 

ліцею», «Про організацію чергування учнями ліцею», «Про профілактичну 

роботу з учнями, які схильні до провопорушень». Проведено роз’яснювальну 

роботу соціальним педагогом щодо дотримання учнями Статуту ліцею та 

Правил внутрішкільного трудового розпорядку, ознайомлено з Конвенцією 

ООН про права дитини, тиждень профілактики шкідливих звичок, зустріч з 

працівниками Косівської поліції «Незнання законів не звільняє від 

відповідальності» та «Потяття «булінг» в учнівському середовищі», ряд 

профілактичних бесід, відеолекторій, тренінгів, корекційних занять, 

відеопрезентацій з питань правовиховної роботи. Видано накази: «Про роботу 

педагогічного колективу щодо попередження дитячої бездоглядності, 

правопорушень, негативних проявів у молодіжному середовищі», «Про заходи 

проти поширення та вживання психоактивних речовин серед учнів ліцею», 

«Про заборону тютюнопаління та пропаганду здорового способу життя», «Про 

організацію роботи з безпеки дорожнього руху» відповідно до річного плану 

роботи ліцею.    

Координувала роботу практичного психолога і соціального педагога щодо 

індивідуальної виховної роботи з учнями, схильними до правопорушень.  

  З дотриманням чіткого алгоритму провела розподіл педагогічного 

навантаження на 2020-2021 навчальний рік. 

За результатами тарифікації на даний час ліцей педагогічними кадрами 

укомплектований. Змін у штатному розписі на 2020-2021 навчальний рік  не 

відбулось. 

Педагогічний колектив працював і продовжуватиме працювати над 

проблемою: «Формування ключових компетентностей особистості відповідно 

до вимог Нової української школи». Реалізуючи дану проблему, в цьому 

навчальному році, педагоги ставили основні цілі уроку, будували їх зміст, 

розвивали індивідуальні здібності на уроках та позакласних заходах. 
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У 2020-2021 навчальному році підвищення кваліфікації на курсах 

пройшли всі педагогічні працівники відповідно свого щорічного мінімуму. 

Більшість учителів були учасниками різних вебінарів, конференцій, семінарів у 

режимі онлайн.  

У встановлені терміни діючим положенням про атестацію здійснено всі 

організаційні заходи щодо її проведення. Було організовано роботу атестаційної 

комісії І рівня. Спільно з атестаційною комісією створено було для кожного 

члена комісії належні умови для вивчення роботи 6 педагогів, що атестувалися. 

Проведено 3 засідання атестаційної комісії. Атестаційною комісією відзначено 

роботу педагогів: Влашинець Н.Б., Гавриляк Л.Д., Гавриляк М.С.,         

Данищука М.І., Кічеряк І.М., Нагорняк Г.Ю. з питань впровадження передового 

досвіду вчителів та упровадження інноваційних технологій на уроках. 

Атестаційною комісією ІІ рівня Кутської селищної ради в цьому навчальному 

році присвоєно педагогічне звання «старший учитель» Гавриляк Любові 

Дмитрівні, учителю зарубіжної літератури; присвоєно педагогічне звання 

«учитель-методист» Гавриляк Марії Степанівні, учителю початкових класів та 

Кічеряк Іванні Миколаївні, учителю математики та підтверджено педагогічне 

звання «старший учитель» Данищуку Михайлу Івановичу, учителю початкових 

класів; підтверджено педагогічне звання «учитель-методист» Влашинець 

Наталії Богданівні, учителю початкових класів та Нагорняк Ганні Юріївні, 

учителю математики.   

За результатами атестації, порівняно з попереднім роком, якісний склад 

педагогічних працівників ліцею підвищився.   

На даний час у ліцеї маємо такий склад педагогічного колективу: 

Всього вчителів – 22, серед яких:  

Вища кваліфікаційна категорія –  19 

І кваліфікаційна категорія – 4 

Заслужений учитель України – 1  

Звання «учитель-методист» - 6    

Звання «старший учитель» - 9 

Соціальний педагог – 1 

Практичний психолог – 1 

Вихователь – 2  

Педагогічні працівники ліцею знають та застосовують сучасні педагогічні 

методики та технології, постійно підвищують свій професійний рівень, 

враховуючи психологічні особливості учнів. Колектив в наступному році 

продовжуватиме роботу з підготовки та проведення уроків, індивідуальної 

роботи з учнями, з питань реалізації дидактичних методів подолання 

неуспішності учнів та роботі з батьками учнів.  

Головним напрямом роботи ліцею є створення умов для організованої, 

системної підготовки випускників до тестування та використання в освітньому 

процесі тестових технологій. Не повною мірою вирішувалося питання щодо 

участі вчителів ліцею у педагогічних конкурсах, недостатня робота 

проводилася із обдарованими учнями щодо їхнього залучення до дослідницької 

роботи та підготовки до конкурсу захисту науково-дослідницьких робіт МАН.  
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Щомісячно було подано табелі на заробітну плату працівників ліцею 

бухгалтеру відділу освіти. Вчасно було із заступником ліцею складено 

статистичні звіти ліцею.   

Однією із першочергових щоденних турбот залишалося здоров’я 

учнівської молоді. Так, у процесі внутрішнього контролю за уроками та 

позакласними заходами, було звернено увагу на дотримання протиепідемічних 

заходів, санітарно-гігієнічних норм щодо організації освітнього процесу, 

ефективність використання педагогами методів і засобів щодо формування 

здорового способу життя, збереження і зміцнення фізичної, психічної, 

соціальної і духовної складових здоров’я. Ініційовано було та знайдено активну 

підтримку педагогічного колективу, батьків, органів учнівського 

самоврядування щодо впровадження у навчальний процес власних концепцій, а 

саме: збільшення рухової активності учнів під час уроків та в позаурочний час 

(години здоров’я, години дозвілля, фізкультпаузи та фізкультхвилинки), 

організація позакласних заходів щодо формування навичок здорового способу 

життя (години класних керівників, спортивні свята тощо).  

Спільно з класними керівниками, вчителями фізичної культури, 

медичною сестрою  відповідно до діючої Інструкції наказом  ліцею проведено 

розподіл учнів на групи для занять на уроках фізичної культури, затверджено 

списки учнів, віднесених до підготовчої та спеціальної груп. Так, за останні 

роки кількість учнів, які були віднесені до різних груп становила: 

 

Навчальний рік Кількість учнів віднесених до груп 

основної підготовча Звільнені Спеціальної 

2020-2021 136 17 1 4 

2019-2020 124 19 4 4 

2018-2019 130 28 7 3 

2017-2018 126 32 6 9 

2016-2017 125 34 6 9 

2015-2016 142 25 9 9 

2014-2015 151 34 7 4 

 +12 -2 -3 0 

Упродовж  навчального року на підставі медичних висновків наказами  

ліцею вносилися відповідні зміни. Відповідно до вимог діючого Положення 

організовано було медико-педагогічний контроль за фізичним вихованням 

школярів, здійснювався контроль за його дотриманням, результати контролю 

заслухано на нарадах при директору та підсумки узагальнено наказами  ліцею. 

Це в значній мірі сприяло вивченню фізичних можливостей школярів,  

підвищенню якості та результативності уроків фізичної культури, контролю за 

фізичним розвитком школярів.  

Здійснювала управління організацією харчування та контроль за ним. 

Так,  наказом  ліцею  «Про організацію харчування»  призначено 

відповідального за станом харчування соціального педагога Губчук Г.І., 

визначено обов’язки, затверджено графік харчування, визначено заходи щодо 
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обліку безкоштовного харчування. Упродовж  навчального року, на підставі 

довідок з соцзабезу про отримання допомоги малозабезпеченим сім’ям, 

наказами ліцею вносилися відповідні зміни до кількості учнів, які харчувалися 

за кошти місцевого бюджету. Результати контролю за роботою шкільної їдальні 

обговорено на нарадах при директору ліцею, де було відзначено роботу 

шкільної їдальні задовільною.  

Робота бібліотеки у 2020/2021 навчальному році була спрямована на 

пропаганду літератури рідного краю, на збереження підручників, художньої, 

науково–популярної літератури, прилучення учнів до книги як до джерела 

знань. 

Бібліотекарем ліцею Дарією Петрівною створено архів сценаріїв масових 

заходів різноманітної тематики, лепбуки на різні тематики, які стали 

допоміжним матеріалом при проведенні бібліотечних уроків та заходів. 

Поновлено картотеку підручників, художньої літератури, періодичних видань. 

З метою пропаганди бібліотечно–бібліографічних знань проведено 

огляди–консультації з виховання культури читання, екскурсії для учнів 

початкової школи, під час яких учні ознайомились з правилами користування 

підручників та бережливого ставлення до них. До відома кожного учня ліцею 

були доведені “Єдині вимоги до учнів по використанню і збереженню 

підручників”. Бібліотечним активом проведено всі заходи згідно плану роботи 

ліцею.  

Медичне обслуговування учнів та працівників здійснювалося медичною 

сестрою. Своєчасно пройдено учнями ліцею медичний огляд. Відповідно плану 

роботи медичної сестри  проведено профілактичну роботу, індивідуальні бесіди 

з батьками щодо своєчасного проходження медичного огляду та 

профілактичних щеплень їхніх дітей. Питання стану медичного 

обслуговування, роботи з профілактики захворювань серед школярів заслухано 

на нарадах при директору. За участю медичної сестри Світлани Іванівни в ліцеї 

було проведено День цивільного захисту, приділено увагу проблемі 

покращення забезпеченості ліцею первинними засобами надання 

першочергової медичної допомоги, навчанню працівників та учнів старших 

класів діям щодо надання  долікарської допомоги. Видано накази: «Про 

затвердження списків учнів, віднесених до підготовчої та спеціальної груп для 

занять на уроках фізичної культури в 2020-2021 навчальному році», «Про 

проведення медико-педагогічного контролю за уроками фізичної культури», 

«Про профілактику простудних захворювань серед учнів», «Про підсумки 

медико-педагогічного контролю на уроках фізичної культури», «Про стан 

травматизму учасників освітнього процесу протягом навчального семестру», 

проведено ряд заходів з питань профілактики захворювання на COVID-19 та 

дотримання протиепідемічних заходів під час карантину.  

На постійному контролі було питання охорони праці та безпеки 

життєдіяльності учнів і працівників. З цією метою здійснено було різні заходи, 

зокрема: Тижні з безпеки життєдіяльності учнів, Тижні охорони праці, 

протипожежної безпеки, безпеки на дорозі, місячник безпеки руху «Увага! Діти 

на дорозі», конкурси малюнків, ігрові ситуації, практичні заняття, онлайн-
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тести, презентації тощо. Виконання їх забезпечило дотримання правил техніки 

безпеки, виробничої санітарії, пожежної безпеки. Упродовж звітного періоду із 

учасниками освітнього процесу не зафіксовано жодного нещасного випадку в 

порівнянні з попереднім навчальним роком, що є підтвердженням задовільної 

роботи з питання охорони праці та безпеки життєдіяльності в ліцеї.  

З метою підвезення учнів та педагогічних працівників, які проживають на 

відстані понад 3км, зроблено наступне: складено і погоджено у Івано-

Франківському обласному ВП ГУАП графіки і схеми руху шкільного автобуса, 

видано по ліцею відповідні накази. Підвіз учнів здійснювався за кошти 

місцевого бюджету. У цьому 2020-2021 навчальному році жодного разу не було 

використано спонсорських коштів для підвозу дітей до ліцею. Слід відмітити, 

що на всі конкурси та ЗНО учні ліцею їхали шкільним транспортом за 

спонсорські кошти батьків. Хочу зазначити, що із проблемою проходження 

техогляду шкільним автобусом, було призупинено підвіз дітей до ліцею на 2 

дні (25 та 26 січня 2021 року). На даний час, хочу повідомити, що 26 липня 

2021 року закінчується термін проходження технічного огляду шкільним 

автобусом. Тому настає знову проблема з проходженням технічного огляду 

автобусом ліцею і якщо не дозволять проходити шкільному автобусу техогляд, 

то постає проблемне питання організованого підвозу дітей до ліцею з 01 

вересня 2021 року.   

За рахунок благодійних акцій надано матеріальну допомогу учасникам 

АТО, школярам шкіл району, які опинилися у скрутній матеріальній і життєвій 

ситуації та соціальним педагогом ліцею організовано було подарунки дітям 

пільгових категорій села до дня Святого Миколая.    

Щире спасибі від адміністрації закладу за надану допомогу батьками 

класних колективів 1-11 класів у здійсненні поточних ремонтів класних кімнат 

з метою підготовки ліцею до наступного навчального року. Впродовж останніх 

років приділяється багато уваги створенню сприятливих санітарно-гігієнічних 

умов навчання і праці. Силами адміністрації ліцею, технічних працівників 

ліцею, батьків приміщення закладу освіти підтримується на належному 

санітарно-гігієнічному рівні, вирізняється чистотою та охайністю. Навчальні 

кабінети 1-3 класів набули сучасного дизайну.  

З метою формування батьківської культури практичним психологом 

школи та соціальним педагогом було організовано роботу для батьків учнів 

першого класу; консультації психолога і соціального педагога для батьків 2-11 

класів з найрізноманітніших питань: періодичне опитування, анкетування 

батьків та учнів.  При зустрічах в онлайн-режимі з батьками проводилось 

роз’яснення їх обов’язків і відповідальності за розвиток дітей та здобуття ними 

повної загальної середньої освіти, зверталася увага на попередження дитячого 

травматизму, дитячої бездоглядності, на правильне харчування дітей, 

дотримання санітарно-гігієнічних норм проживання тощо. Такі зустрічі 

соціально-психологічною службою ліцею були систематичними та змістовними 

на всіх засіданнях батьківського комітету, ради профілактики правопорушень, 

класних батьківських зборах та на батьківських всеобучах. 
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Хочу зазначити, що всім нам відомі наслідки стихійного лиха, яке 

відбулося 11-13 червня 2020 року. Не обминуло лихо і нашого ліцею. 

Спортивна площадка, спортивні майданчики, футбольне поле, волейбольне 

поле та територія навколо ліцею була у жахливому стані.  
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До 01.09.2020 року вдалося частину всіх робіт виконати: встановлено 

тротуарну плитку на частині подвір’я при вході в ліцей, відмостку навколо 

ліцею, звільнили територію ліцею від нанесених дерев’яних колод та великого 

каміння, розрівняли футбольне поле.  
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Але, на жаль, футбольне поле, волейбольне поле не були готовими для 

здійснення освітнього процесу, хоча мої звернення до районних керівників 

були неодноразовими. І на даний час футбольне та волейбольне поля ще не є 

повністю готовими до здійснення освітнього процесу. Це ускладнювало 

проводити уроки фізичної культури та години дозвілля, коли освітній процес 

відбувався в очному режимі. Слід відмітити, що багато зусиль приклали для 

очищення шкільної території працівники ліцею: Букатка Василь Дмитрович, 

Нагорняк Галина Василівна, Калинич Ганна Іванівна, Грималюк Ганна Юріївна, 

Гавриляк Марія Василівна, Поляк Оксана Миколаївна, за що хочу висловити 

велику подяку.   

Особливу увагу приділено було питанням якісного використання наявної 

навчально-матеріальної бази, що підтверджує використання її на уроках з 

успіхом. Забезпечено в 2020-2021 навчальному році технікою відповідно вимог 

НУШ 1 клас. На даний час ліцей забезпечений 6 комп’ютерами (2003р), 4 

комп’ютерами (2019р), 5 ноутбуками, 3 проекторами з інтерактивними 

дошками, 3 проекторами, 1 проекційним переносним екраном, 6 принтерами.   

У межах упровадження Концепції Нової української школи в заклади 

загальної середньої освіти передбачено реалізацію проєкту «Новий освітній 

простір». Так, удосконалення освітнього процесу залежить і від створення 

сприятливого освітнього простору: з новим дизайном інтер’єру, практичним і 

екологічним меблюванням та забезпеченням сучасним освітнім приладдям. 

Організація освітнього простору початкової школи налічує 8 основних 

осередків у класі: осередок навчально-пізнавальної діяльності з відповідними 

меблями (наказ МОН №283 від 23.03.2018 року «Про затвердження 

Методичних рекомендацій щодо організації освітнього простору Нової 

української школи»), змінні тематичні осередки, у яких розміщуються дошки, 

фліп-чарти, стенди, осередок для гри, осередок художньо-творчої діяльності, 

куточок живої природи, осередок відпочинку, дитяча класна бібліотека, 

осередок учителя. Цим забезпечено 1-3 класи.  

Вжито ряд практичних заходів завгоспом ліцею та проконтрольовано їх 

виконання з підготовки ліцею до роботи в осінньо - зимовий період. Упродовж 

року забезпечено чіткий контроль за споживанням паливно-енергетичних 

ресурсів. Протягом паливного сезону 2020-2021 навчального року не системно 

дотримувався тепловий режим у навчальних приміщеннях ліцею, мотивуючи 

підприємцем котельні, що система опалення потребує ремонту.  

Сьогодні переді мною стояло завдання представити звіт закладу на 

загальних зборах (конференції) колективу закладу про вклад кожного 

працівника закладу в розвиток освітнього процесу в ліцеї, розкрити який вплив 

на нього мали прийняті управлінські рішення. Я зупинилася на головних 

питаннях управлінської діяльності, але поряд з ними було багато як 

короткотривалих так і довготривалих  поточних питань, які хоч і були 

дрібними, проте вимагали певного  часу і зусиль для їх вирішення.  

Наявні  результати і здобутки з управління ліцеєм – це не тільки моя 

особиста заслуга. Це кропітка, творча, наполеглива, самовіддана праця кожного 

члена нашого трудового колективу, батьків, голів батьківських комітетів класів 
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і ліцею. За це всім  хочу висловити щиру вдячність. За те, що така співпраця 

допомагає сприяти у покращенні освітнього процесу в закладі.   

Поряд з управлінськими успіхами є недоліки і проблеми. Про них було 

зазначено вище,  бо робота нашого закладу в цілому є відкритою для всіх, ми не 

замовчуємо їх, а з метою ліквідації ведемо відкритий діалог на різноманітних 

нарадах, співбесідах з молодою командою Кутської селищної ради, головою 

якої є Дмитро Михайлович Павлюк. Спільною працею з командою Кутської 

селищної ради окреслюємо заходи щодо зменшення проблемних питань та 

недоліків у освітньому процесі ліцею. Хочу зазначити, що новостворена молода 

команда Кутської територіальної громади ставить своїм першим завданням 

зробити всеможливе для покращення здійснення освітнього процесу в закладі. 

Тому на найближчу перспективу основними векторами управлінської 

діяльності вважаю спільну роботу колективу Розтоківського ліцею з командою 

Кутської селищної ради із проблемних питань ліцею, а саме: 

 Здійснити капітальний ремонт харчового блоку ліцею. 

 Підготувати до здійснення освітнього процесу футбольне і волейбольне 

поля та огородити їх. 

  Здійснити капітальний ремонт системи опалення. 

 Продовжувати поповнювати матеріально-технічної базу закладу. 

 Підготувати заклад освіти до початку нового навчального року. 

  Активізувати залучення учасників освітнього процесу, громадськість на 

тісну співпрацю з метою забезпечення якості освіти. 

 Працювати над збільшенням контингенту здобувачів освіти.  

 Забезпечувати систематичне підвищення кваліфікації вчителів, 

відповідно до вимог законодавства України. 

 Сприяти реалізації проекту «Новий освітній простір» в початковій школі 

з метою упровадження Концепції Нової Української школи. 

 Організувати підвіз учасників освітнього процесу до ліцею.      


